
Idealiserar jag GHBBB? 
 
Nej. 
 
Jag tycker att jag har en bra och klar uppfattning om vad som var bra och vad som var 
mindre bra kring bandet. Ett stort jazzband med 50 års verksamhet, stundom rätt 
intensiv... Mitt intresse av att långt i efterhand hänga upp mig vid det som inte var så 
bra är inte vidare påträngande.  
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